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Zapytanie 

w sprawie: zasadzenia drzew w pasie zieleni oddzielającym jezdnie na al. Władysława Sikorskiego 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z prośbą o informację, czy w ramach akcji 

sadzenia drzew w pasach drogowych drzewa mogą zostać posadzone w pasie zieleni oddzielającym 

jezdnie na al. Gen. Władysława Sikorskiego na odcinku od ul. Helińskiego do ul. Świtezianki, gdzie 

taki pas jest dość szeroki. . 

 

 

Z poważaniem 
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